
Aan de beleidsmakers. 

Graag wil ik u mijn visie geven op een ontwerpregeling betreffende het niet openen 
van de jacht op konijnen, en (op provincieniveau) hazen.  

Mocht de ontwerpregeling doorgezet worden dan slaat dat de bodem onder ons 
jagers uit. Het is geen kleinigheidje om even de jacht tijdelijk ‘uit’ te zetten. Tijdelijke 
maatregelen blijken bij de overheid zelden tijdelijk. Wie gaat straks de jacht weer 
aanzetten en op basis waarvan?  

Een jager is in de meeste gevallen al jaren bezig met het beheren en opbouwen van 
een goede verantwoorde wildstand. Daarbij heeft hij geen advies nodig van de 
overheid wat wel en niet geschoten (beheerd) moet worden. Puur kennis en 
verantwoording zorgen voor een optimale wildstand. Hij stopt eerder met jagen op 
soorten die bedreigd worden, door wat voor oorzaken ook. Hier is helemaal geen 
advies van hogerhand voor nodig. 

Ik jaag al meer dan 65 jaar in hetzelfde jachtveld waar ik me erg mee verbonden en 
verantwoordelijk voor voel. Weidelijkheid, duurzaamheid en respect voor de natuur 
zijn daarbij het uitgangspunt. .  
 
We mogen in het drukst bevolkte land van Europa best trots zijn op onze wildstand. 
Ook genieten vele Nederlanders graag van een duurzaam stuk wild op hun bord.  
Door ons nu buitenspel te zetten zal de jacht, zoals we die nu in Nederland kennen, 
verdwijnen en ook de infrastructuur ter ziele gaan. 
Dierenleed door stroperij en wildaanrijdingen zal exponentieel toenemen.  
 
Dit voornemen van de VVD-minister staat overigens haaks op het VVD standpunt dat 
‘Jagers erg begaan zijn met de natuur en hun belangrijke werk gewoon moeten 
kunnen doen.’ 
 

   

 

 

 


